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Zápis z 4. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2022 

 
Datum a místo konání: 

 
15. listopadu 2022 ve Spomyšli, společenský sál hasičského domu čp. 133 

Přítomni: Jarmila Wolfová, Ondřej Novák, Robert Ludwig, Kateřina Černá, Petr Horáček,  
Barbora Horáčková 

Nepřítomen, omluven: Ivana Kumprichtová 
Nepřítomen, neomluven: - 
Ověřovatelé: Barbora Horáčková, Robert Ludwig 
Zapisovatel: 

 
Kateřina Černá  
 
 

 Téma / jednání – rozhodnutí 

1. Zahájení 
Starostka obce Jarmila Wolfová přivítala přítomné zastupitele obce (ZO) a přítomné občany a zahájila 
zasedání zastupitelů obce (dále ZZO) s konstatováním, že při zahájení zasedání je přítomno šest 
zastupitelů ze sedmi zvolených. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. Zapisovatelkou zápisu z dnešního ZZO 
byla navržena zastupitelka paní Kateřina Černá. 
 
Za ověřovatele zápisu z dnešního ZZO navrhla zvolit zastupitele pana Roberta Ludwiga a slečnu Barboru 
Horáčkovou.  
 
Otázala se, zda má někdo z přítomných zastupitelů doplňující bod k programu, který je nedílnou součástí 
zápisu. Žádný doplňující návrh nebyl předložen.  
 
Starostka konstatovala, že zápis z předchozího zasedání zastupitelstva obce byl ověřen bez výhrad a vč. 
příloh je v tištěné formě k dispozici k nahlédnutí v kanceláři Obecního úřadu Spomyšl. 
 
Starostka dala hlasovat o programu zasedání zastupitelstva. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje program ZZO bez doplňujících bodů. 
 
 
Starostka dala hlasovat o navržených ověřovatelích. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje za ověřovatele zápisu pana Roberta Ludwiga a slečnu Barboru Horáčkovou. 
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2. Kontrola zápisu z minulého zasedání 
Starostka obce: 
Konstatovala, že ze zápisu z minulého ZZO nevyplynuly žádné úkoly.  

 

 
ZO bere informaci na vědomí. 

 

 3.  Určení pravomocí starostky k rozpočtovým opatřením  
Starostka obce: 
předložila ke schválení určení pravomocí starostky k rozpočtovým opatřením. 
V souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, pověřuje Zastupitelstvo obce Spomyšl starostku (příkazce operace) částečnou pravomocí 
k provádění rozpočtových opatření. 
 
Starostka je oprávněna: 

1. k provádění jednotlivých rozpočtových opatření týkajících se všech příjmů včetně transferů z jiných 
veřejných rozpočtů (dotací), které nebyly zahrnuty do rozpočtu obce na příslušný rok, bez omezení 
a zapojením (realizací) dotací do výdajové části rozpočtu. Ostatní výdaje do celkové výše 300 000,- 
a jedno rozpočtové opatření. Poslední rozpočtové opatření v neomezené výši. 

2. k převodu peněžních prostředků mezi dvěma ZBÚ podléhajícími rozpočtové skladbě. 
Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném 
v kompetenci starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném po schválení rozpočtového 
opatření starostou a jeho stručné odůvodnění (odůvodnění lze na zasedání podat ústně). 
 
Zastupitel Petr Horáček vznesl dotaz, zda starostka může vysvětlit část návrhu týkající se věty „Ostatní 
výdaje do celkové výše 300 000,-„.   
Starostka uvedla, že se jedná např. o příjmy finančního úřadu,a že tato věta byla do tohoto odstavce 
zahrnuta po auditu, který proběhl na obci začátkem listopadu. Výše byla stanovena na základě 
metodického pokynu, aby nebyla bez jakéhokoliv omezení.  
Zastupitel Petr Horáček se ohradil, že v rámci návrhu je hovořeno o výdajích a dotázal se, zda se tedy 
týká tato část návrhu výdajů.  
Starostka uvedla, že se jedná o příjmy např. daně, přeplatky z elektřiny, tedy takové příjmy, které by se 
mohli zapojit do výdajů.  
Pan Horáček opět uvedl, že v rámci formulace se jedná o výdaje.  
Starostka uvedla, že formulace není vhodná.  
Pan Horáček uvedl, že dělat rozpočtové opatření je právo všech zastupitelů, nemá problém s částí 
dotace, a navrhl tuto větu z usnesení vyřadit.  
Zastupitelka Kateřina Černá doplnila, že je doporučeno schválit bod, bez věty „Ostatní výdaje do celkové 
výše 300 000,-„ a na dalším zasedání případně předložit upravený návrh s jasnější formulací.  
 
Starostka přednesla upravený návrh a dala hlasovat: 
 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:0 
Zdržel se:0 
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Přijato usnesení: ZO schvaluje v souladu s § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů, pověření starostky (příkazce operace) částečnou pravomocí k 
provádění rozpočtových opatření a to v následujícím rozsahu: 

Starostka je oprávněna: 
1. k provádění jednotlivých rozpočtových opatření týkajících se všech příjmů včetně transferů z 

jiných veřejných rozpočtů (dotací), které nebyly zahrnuty do rozpočtu obce na příslušný rok, bez omezení 
a zapojením (realizací) dotací do výdajové části rozpočtu. Poslední rozpočtové opatření v neomezené výši. 

2. k převodu peněžních prostředků mezi dvěma ZBÚ podléhajícími rozpočtové skladbě. 
Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatření provedeném v kompetenci 

starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném po schválení rozpočtového opatření starostou a 
jeho stručné odůvodnění (odůvodnění lze na zasedání podat ústně). 

 

4. Výsledek dílčího auditu  
Starostka obce: 
informovala přítomné zastupitele o výsledků dílčího přezkoumání hospodaření Obce za rok 2022, které 
proběhlo dne 2.11.2022. Vyjmenovala přezkoumávané dokumenty. Výsledek dílčího přezkoumání - 
NEBYLY ZJIŠTĚNY CHYBY A NEDOSTATKY  

 
ZO bere informaci na vědomí. 

 
 

5. Odměna člena výboru 
Starostka obce: 
předložila návrh odměny členu výboru, který není členem zastupitelstva ve výši 1500,- Kč za měsíc 
s účinností od 16.11.2022. 
 
Zastupitel Petr Horáček podal protinávrh, aby odměna byla za zasedání. S odůvodněním, že výbory 
zasedají jednou max dvakrát do roka.  
Zastupitelka Kateřina Černá se dotázala, zda výbory podle zastupitele Petra Horáčka nedělají průběžnou 
práci, že z tohoto důvodu je odměna navržena na měsíční bázi.  
Zastupitelka Barbora Horáčková se dotázala, zda se kontroly (dílčího přezkoumání obce) již členové 
výboru účastnili. Zastupitel Petr Horáček se dotázal, zda se již výbory sešly.  
Zastupitelka Kateřina Černá odpověděla, že výbory se prozatím nesešly. Doplnil jí místostarosta Ondřej 
Novák, že je v řešení mnoho dalších bodů, které jednotliví členové zastupitelstva řeší. 
 
Starostka dala hlasovat o prvním návrhu- návrh odměny členu výboru, který není členem zastupitelstva 
ve výši 1500,- Kč za měsíc s účinností od 16.11.2022. 
 
Hlasování: 
Pro: 4  
Proti:2 (Barbora Horáčková, Petr Horáček) 
Zdržel se:0 
 
Přijato usnesení: ZO schvaluje návrh odměny členu výboru, který není členem zastupitelstva ve výši 1500,- 

Kč za měsíc s účinností od 16.11.2022.  
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6. Stavební práce (vícepráce) – chodníky 
Zastupitel obce Robert Ludwig: 
informoval přítomné zastupitele o schválených a vyúčtovaných vícepracích, které vznikly v souvislosti 
s výstavbou chodníků v obci. Předložil ZO ke schválení fakturu na vícepráce – stavební práce, spojené 
s výstavbou chodníků dle objednávky ze dne 11.8.2022. Částka na vícepráce pro stavební firmu 
NEUMANN, s.r.o., Jugoslávská 2090, Mělník činí 651 744, 73Kč včetně DPH. 
  
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 

 
Přijaté usnesení: ZO schvaluje uhrazení faktury na vícepráce – stavební práce, spojené s výstavbou 

chodníků ve výši 651 744, 73,- Kč včetně DPH. 
 

7. Stav dokončovacích prací na fasádě obchodu a OÚ 
Zastupitel obce Robert Ludwig: 
informoval přítomné zastupitele o stavu dokončovacích prací na fasádě obchodu a OÚ.  Obchod 
dokončen až na drobné nedostatky, které budou vyřešeny. OÚ – fasáda dokončena, Zbývá dokončit 
vyčištění vstupního portálu a natření klempířských prvků a mříží na oknech.  Byla vystavena dílčí faktura 
na částku v částce 786 222,91,- Kč včetně DPH firmou LT-BAU s. r. o. Dílčí fakturace je v souladu 
s uzavřenou smlouvou. 
 

ZO bere informaci na vědomí. 
 
 

8. Poplatky pro rok 2023 
Místostarosta obce: 
Předložil ZO informaci o zachování dosavadní výše místních poplatků i pro rok 2023.  
Výše místních poplatků: 
Komunální odpad: 1 poplatník / rok  500 Kč 
Sazba poplatku ze psů činí ročně: 
a)  za prvního psa                                                                             40 ,-Kč 
b)  za druhého a každého dalšího psa téhož držitele                 50 ,-Kč 
c)  za psa, jehož držitelem je poživatel invalidního, starobního, 
vdovského nebo vdoveckého důchodu, který je jeho jediným 
zdrojem příjmu, anebo poživatel sirotčího důchodu                   30 ,-Kč. 
Kanalizace: Stočné za osobu/rok činí 800 Kč  
 

ZO bere informaci na vědomí. 
 

9. Rozpočtové opatření 2022 
Starostka obce: 
Předložila ZO ke schválení Rozpočtové opatření č. 8 ze dne 15.11.2022. 
 
Příjmy v celkové výši 675 000 (navýšení příjmů- daně od finančního úřadu a daň z hazardních her) 
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Výdaje – 700 000,- Kč na úhradu víceprací na výstavbu chodníků, ve kterých je zahrnuta rezerva na 
kolaudaci a technický dozor a 20 000,- Kč na navýšení rozpočtu na obecní kulturní akce. Položka 
financování 45 000,- Kč – zapojení peněz do rozpočtu, vzhledem k tomu, že z navýšení příjmů se 
nepokryje navýšení výdajů. 
 
Hlasování o tomto bodu programu bylo přesunuto na závěr zasedání za bod 12 na základě žádosti 
zastupitele Petra Horáčka, kterému bylo předsedající starostkou vyhověno. 
 

10. Dopravní obslužnost 
Starostka obce: 
Předložila k projednání návrh „Smlouvy o zajišťování a financování dopravní obslužnosti“ obdržené od 
Integrované dopravy Středočeského kraje 27.10.2022 na participaci na dopravní obslužnosti. Návrh 
smlouvy byl zaslán v souvislosti se zavedením nových standardů dopravní obslužnosti a nové metodiky 
výpočtu podílu obcí. Podíl obce Spomyšl by měl být pro rok 2023 v částce 78 225,- Kč. Starostka navrhuje 
předložený návrh neodsouhlasit a zaslat toto stanovisko zasilateli smlouvy. 
 
Hlasování: 
Pro: 0 
Proti:6 
Zdržel se:0 
 

Přijato usnesení: ZO neschvaluje návrh Smlouvy o zajišťování a financování dopravní obslužnosti“ a 
nesouhlasí s uzavřením této Smlouvy.  

 
 

11. Žádost o účelovou dotaci  
Starostka obce: 
předložila ke schválení žádost o poskytnutí účelové dotace SDH Spomyšl + mladí hasiči na částku 
30.000,- Kč na pořízení praporu došlé 26.10.2022 na OÚ a navrhuje poskytnout dotaci v rámci rozpočtu 
roku 2023 a částku převést na účet hasičů v lednu 2023. Kopie žádosti je přiložena k zápisu. 
 
Zastupitel Petr Horáček podal protinávrh, aby dotace byla proplacena z rozpočtu letošního roku (což 
nepředstavuje problém z hlediska financí a je možné zahrnout vyplacení do rozpočtového opatření) a 
uvedl, že dotace byla původním zastupitelstvem odsouhlasena, ale nebyla zařazena na bod programu 
zasedání zastupitelstva.  
Zastupitelka Kateřina Černá upozornila, že s hasiči projednala, že zahrnutí dotace do rozpočtu příštího 
roku a proplacení v lednu 2023 je z jejich hlediska dostatečné. 
  
Starostka dala hlasovat o prvním návrhu- schválit poskytnutí účelové dotace SDH Spomyšl + mladí hasiči 
v částce 30.000,- Kč, se zahrnutím dotace do rozpočtu 2023 a vyplacením v lednu 2023, a zároveň uzavřít 
veřejnoprávní smlouvu o dotaci. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:0 
Zdržel se:0 
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Přijato usnesení: ZO schvaluje poskytnutí účelové dotace SDH Spomyšl + mladí hasiči v částce 30.000,- Kč, 
dotace bude zahrnuta do rozpočtu 2023 a vyplacena v lednu 2023, a zároveň ZO pověřuje starostku obce 

k podpisu veřejnoprávní smlouvy o dotaci.  
 

12. Zajištění zimní údržby  
Místostarosta obce: 
předložil návrh zajištění Zimní údržby v obci a to uzavřením Dohody o provedení práce s p. Miroslavem 
Burešem, na zajištění zimní údržby chodníků v obci s použitím vlastních strojů. Hodinová sazba: 1300 Kč. 
 
Starostka dala hlasovat o tomto návrhu: 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje uzavření Dohody o provedení práce s p. Miroslavem Burešem na zajištění 
zimní údržby chodníků a pověřují starostku k podepsání DPP. 

 
 

9. Rozpočtové opatření 2022  
Hlasování o tomto bodu bylo na základě žádosti zastupitele Petra Horáčka přesunuto na závěr 
zasedání.  
Starostka obce: 
Opětovně předložila ZO ke schválení Rozpočtové opatření č. 8 ze dne 15.11.2022. 
 
Příjmy v celkové výši 675 000 (navýšení příjmů- daně od finančního úřadu a daň z hazardních her) 
Výdaje – 700 000,- Kč na úhradu víceprací na výstavbu chodníků, ve kterých je zahrnuta rezerva na 
kolaudaci a technický dozor a 20 000,- Kč na navýšení rozpočtu na obecní kulturní akce. Položka 
financování 45 000,- Kč – zapojení peněz do rozpočtu, vzhledem k tomu, že z navýšení příjmů se 
nepokryje navýšení výdajů. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 

Přijato usnesení: ZO schvaluje Rozpočtové opatření č. 8 ze dne 15.11.2022. 
 

13. Usnesení 
Starostka obce konstatovala, že jednotlivé body programu zasedání byly schváleny zastupiteli obce při 
jejich projednávání.  
 

14. Diskuse 
 
Paní ..XY.. uvedla, že situace v ulici vedoucí k Jeviněvsi je katastrofální a dotázala se, zda je v plánu situaci 
řešit. Uvedla, že obyvatele této ulice jsou chudáci a stav komunikace a celková situace v ulici je pro její 



         

 

 
 

    

Stránka 7 z 8 

 

Zápis z 4. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2022 

obyvatele neúnosná. Pro příklad uvedla popraskané zdi, zamačkané hydranty, jezdí se ve strouhách aj. 
Obrátila se přímo na zastupitele Petra Horáčka, s dotazem kdo povolil objížďku vedenou přes ulici 
k Jeviněvsi. Zastupitel Petr Horáček odpověděl, že se nikdo na původní zastupitelstvo neobrátil a oficiální 
objízdná trasa (z důvodu uzavírky průjezdu obcí Nová Ves) je vedena jinou trasou, ale řidiči si přes 
Spomyšl cestu zkracují.  
Paní …XY.. se dotázala, kdy bude konečně Nová Ves otevřena pro průjezd. 
Starostka odpověděla, že uzavírka se otevírá 25.11.2022, tím by mělo dojít ke zlepšení situace. Dále je 
sjednána schůzka na 25.11 na policii za účelem projednání katastrofální situace v ulici vedoucí směrem 
k obci Jeviněves. Např. zajištění dodržování rychlosti.  
Paní ….XY… uvedla, že měření proběhlo na žádost obyvatel obce 2x, ale vždy přes poledne, což je 
nesmyslné, když hlavní zatížení je v ranních a odpoledních, popř. podvečerních hodinách. 
Zastupitel Petr Horáček znovu uvedl, že si situace zlepší otevřením průjezdu Novou Vsí, protože poklesne 
doprava. Místostarosta Ondřej Novák na dotaz paní Silné, zda se vyčistí strouhy a budou provedeny 
opravy, sdělil, že toto bude na pořadu řešení právě po otevření uzavírky v Nové Vsi. A doplnil, že má na 
rozdíl od pana Horáčka informaci (google maps), že objížďka je oficiálně vedena přes Spomyšl. Pan 
Horáček uvedl, že to není pravda, že v tom případě bychom se mohli přihlásit do řízení. 
Paní ---XY… uvedla, že u předchozího zastupitelstva usilovali o to, aby se udělala objízdná trasa v rámci 
původní „betonky“. Paní …XY…doplnila, že ve chvíli, kdy začali situaci řešit, tak došlo náhle ke zničení 
betonové cesty. Zastupitel Petr Horáček vysvětlil, že se jednalo o dočasnou komunikaci, která byla 
zaplacená Kámen Zbraslav, a když se likvidoval důlní těžební prostor nad Jeviněvsí, tak museli komunikaci 
předat zpět zemědělcům. Paní …XY…se dotázala, zda by zastupitelstvo mohlo do příští schůze zjistit, čí 
jsou to pozemky? Zastupitel Robert Ludwig odpověděl, že informace o pozemcích již zastupitelstvo 
zjišťovalo-vlastníci jsou obec Spomyšl, obec Vraňany a jeden pozemek patří pozemkovému fondu. Uvedl, 
že situace je členům zastupitelstva známá, ale je nutné zjistit více informací, aby bylo možné s jistotou 
říct, zda bylo vybudování obchvatu možné. Zastupitel Petr Horáček k tomu řekl, že tam to opravdu nejde. 
Pan Robert Ludwig uvedl, že cesta tam značená je a zastupitelstvo se tím bude dále zabývat. 
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Pan …XY… uvedl, že má problém s nadměrným hlukem a to i v noci po desáté hodině od sil od p. 
Pokorného, má také protokol, kde má naměřeno 55 decibelů po desáté hodině večer. Což je 
dvojnásobné překročení limitu. Protokol doručí na OÚ pro další řešení.  
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Paní …XY… se dotázala, zda bude Rozsvícení vánočního stromečku. Starostka informovala, že Rozsvícení 
stromečku bude od 27.11 v neděli a následovat bude 17.12 v sobotu zábavná akce na sále pro všechny 
občany. 
 

15. Závěr 
Starostka poděkovala všem přítomným a ukončila ZZO.  
 

 Přílohy ZZO 
Prezenční listina  
Program ZZO  
Rozpočtové opatření 
Žádost o dotaci 
 

Zkratky, vysvětlivky:  
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Zápis z 4. zasedání  

Zastupitelstva obce Spomyšl 

v roce 2022 

ZO - zastupitelé obce    
ZZO - zasedání zastupitelstva obce 
OÚ – obecní úřad 
 
 
 

 
 

Podpis starostky …………………………………………………….  Razítko obce: 
 
 

Podpis ověřovatelů …………………………………………………. 
 

 
Podpis zapisovatelky ……………………………………………….. 
 

 
Ve Spomyšli dne: 

 
15.11.2022. 

 


